幼稚園教育計劃 中華文化校本學習活動 展示表格

小牛頓中英文幼稚園

學校名稱

2024-2025 K1-K3

學年 年級

活動名稱

端午節

活動目標

- 1. 通過舉辦端午節活動,增強幼兒對傳統文化的認識與理解。
- 2. 讓幼兒知道屈原的故事及精神,培養愛國情懷。
- 3. 通過龍舟賽等體育活動,鼓勵參與者鍛煉身體,增強體質。

活動簡介

本次活動將通過校內的龍舟比賽和端午節手工製作,讓幼兒體驗傳統文化活動,感受端午節習俗的獨特魅力。同時,通過集體活動營造濃厚的節日氛圍,並講解端午節的歷史和屈原的故事,加深對傳統文化與日常生活聯繫的理解。

活動記錄(例如:兒童作品/活動的照片/影音)













幼稚園教育計劃 中華文化校本學習活動 展示表格

Little Newton Anglo-Chinese Kindergarten

School Name

2024-2025 K1-K3

Year Grade

Event Name

Dragon Boat Festival

Activity Goal

- 1. Organise Dragon Boat Festival activities to enhance children's knowledge and understanding of traditional culture.
- 2. Introduce children to the story of Qu Yuan and his spirit to cultivate a sense of patriotism.
- 3. Engage children in dragon boat racing to improve their physical fitness.

Activity Introduction

This event will allow children to experience traditional cultural activities through dragon boat racing and making crafts for the Dragon Boat Festival, helping them appreciate the unique charm of the festival's customs. At the same time, collective activities will create a festive atmosphere while explaining the history of the Dragon Boat Festival and the story of Qu Yuan, deepening their understanding of the connection between traditional culture and daily life.

Activity Records (Photos/Videos of Children's Work/Events)











